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NR. HFD./P. VRAAG 

Masterplan 

1 Inhoud op 
pag. 3 

Zijn de inhoudsopgave, vorm en inhoud van een 
Masterplan voorgeschreven door de provincie en/of het 
Rijk? 

2 Financiering 
p. 9, 75 en 76 

-De nettokosten worden weergegeven. Wat zijn de 
brutokosten en wat valt daar onder? 

-Hoe ziet de gemeente de dekking van de kosten/de 
financiering voor zich? 

3 Onderliggend 
beleid p. 10 

Verschillende gemeenten om ons heen krijgen na 2035 te 
maken met stabilisatie of krimp van het aantal 
huishoudens. Is het verstandig ook met dit scenario voor 
Westerkwartier rekening te houden en daarom ook te 
mikken op flexwoningen e.d.? Dat versnelt tegelijkertijd de 
woningnood nu sneller te verkleinen. 

4 5.5. Strategie 
per 
bedrijfslocatie 

Bij de woningbouwopgave is verdichting een belangrijk 
thema. Waarom is dit bij bedrijfslocaties niet? 

Verslag participatietraject 

5 Vraag 5 op 
pagina 2 

“….. Dat wil nog niet zeggen dan woningbouw zeker 
doorgaat, op dit moment zijn we de haalbaarheid aan het 
onderzoeken….” Wanneer is deze haalbaarheidstudie 
afgerond? Wat zijn de wegingsfactoren? Waar kunnen we 
dit lezen?  
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6 Vraag 11 op 
pagina 3 

Over de contacten met Noordenveld wordt het volgende 
gezegd: “Tot nu toe zijn al onze verzoeken afgewezen…” 
Om welke verzoeken gaat dit? Waarom zijn ze afgewezen? 
Waar kunnen we de verzoeken en reacties lezen?  

7 Vraag 13 op 
pagina 4 

Het onderwerp “revitalisering van het centrum” vraagt om 
nadere uitwerking met bewoners en ondernemers. Worden 
hier ook de bewoners van de Zijlen betrokken? Wij weten 
dat er ook vanuit deze groep wensen zijn voor het 
verbeteren van hun woonomgeving. 

8 Algemeen Wat is de meerwaarde geweest van dit participatietraject? 
Geen van de vragen hebben tot aanpassing geleid, klopt 
dit? 

9  Algemeen Wat is de reactie van de gemeente op de petitie geweest? 

 
 


